



熱烈歡迎新同學

Macau Polytechnic University Welcomes All Freshmen

Some of the students previously... by the Student Affairs Office... to actively engage in the... and...
新同學在積極... 活, 參與精... 學術... 發展... 難



交流合作

COOPERATION & EXCHANGE

合作單位 Cooperation Partners

中國 China

• 內地 Mainland

- 北京大學
- 中國社會科學院
- 國家行政學院
- 中央美術學院
- 中央音樂學院
- 華中科技大學
- 中山大學
- 北京航空航天大學
- 華南理工大學
- 北京師範大學(珠海校區)
- 吉林大學
- 中國人民大學
- 華東師範大學
- 武漢理工大學
- 北京交通大學
- 南京師範大學
- 北京語言大學
- 北京外國語大學
- 華南師範大學
- 中國傳媒大學
- 湖北大學
- 廣東外語外貿大學
- 河北工業大學
- 北京第二外國語學院
- 天津財經大學
- 廣州大學
- 廣州市南沙區青年聯合會
- 河北大學
- 江蘇師範大學
- 天津工業大學
- 北京體育大學
- 河北農業大學
- 山東建築大學
- 上海體育大學
- 新疆師範大學
- 大連外國語大學
- 北京城市學院
- 廣東省社會科學院
- 廣州體育學院
- 星海音樂學院

• 香港 Hong Kong

- 香港大學
- 香港恒生大學
- 香港理工大學
- 香港浸會大學

• 台灣 Taiwan

- 台灣大學
- 台灣中山醫學大學
- 台灣藝術大學
- 義守大學
- 中國文化大學
- 金門大學
- 天主教輔仁大學
- 萬能科技大學
- 高雄餐旅大學

葡萄牙 Portugal

- Associação das Universidades de Língua Portuguesa (AULP)
- Camões, Instituto da Cooperação e da Língua, I.P.
- Conselho Coordenador dos Institutos Politécnicos de Portugal (CCISP)
- Fórum da Gestão do Ensino Superior nos Países e Regiões de Língua Portuguesa (FORGES)
- Instituto Politécnico de Bragança
- Instituto Politécnico de Castelo Branco
- Instituto Politécnico de Coimbra
- Instituto Politécnico da Guarda
- Instituto Politécnico de Leiria
- Instituto Politécnico de Lisboa
- Instituto Politécnico de Portalegre
- Instituto Politécnico do Porto
- Instituto Politécnico de Santarém
- Universidade do Algarve
- Universidade de Aveiro
- Universidade de Beira Interior
- Universidade de Coimbra
- Universidade de Lisboa
- Universidade de Minho
- Universidade de Porto

美國 America

- Atlantic Cape Community College
- Bushnell University
- Hawaii Pacific University
- Seton Hall University
- University of California, Los Angeles
- University of Illinois
- University of Nevada, Las Vegas
- University of North Carolina at Chapel Hill
- University of Northern Iowa

英國 England

- Bell Educational Services Ltd.
- Birmingham City University
- British Council
- Florence Nightingale School of Nursing & Midwifery, King's College, University of London
- Queen Mary, University of London
- Queen Mary and Westfield College, University of London
- The Quality Assurance Agency for Higher Education
- University of Worcester
- University of Westminster

澳洲 Australia

- BMM Compliance
- Certified Practising Accountant Australia
- Curtin University
- Monash University
- Queensland University
- Queensland University of Technology
- Royal Melbourne Institute of Technology University
- Victoria University
- University of Canberra
- University of New Castle

巴西 Brazil

- Universidade Federal de Pernambuco
- Universidade da Integração Internacional da Lusofonia Afro-Brasileira

意大利 Italy

- University of Bologna

泰國 Thailand

- Chiang Mai University

韓國 South Korea

- Yonsei University

馬來西亞 Malaysia

- 馬來西亞華校董事聯合會總會

佛得角 Cape Verde

- Universidade de Cabo Verde

舉辦第六屆世界中葡翻譯大賽

為配合澳門作為中國與葡語國家商貿合作服務平台及以中華文化為主流，多元文化共存的交流合作基地建設，提升澳門的國際影響力，在澳門特別行政區政府社會文化司司長辦公室、中央廣播電視總台亞太總站、語言大數據聯盟 (LBDA) 和葡萄牙理工高等院校協調委員會 (CCISP) 的支持下，大學與教育及青年發展局成功合辦“第六屆世界中葡翻譯大賽”，吸引了來自澳門、中國內地及葡語國家共 40 多所高等院校 100 多支隊伍參賽。大賽作為中葡翻譯學界的盛事，充分利用澳門三文四語、中西融通的獨特優勢，為中葡學子相互交流學習、切磋技藝提供了空間和舞台。

舉辦第十四屆高等教育國際學術研討會

大學與亞太地區教育質量保障組織 (APQN) 於 2022 年 11 月合辦“第十四屆高等教育國際學術研討會”，主題為“線上教學與可持續發展的質量保證：挑戰與展望”。來自英國、比利時、俄羅斯、菲律賓、巴基斯坦、斯里蘭卡、蒙古、中國內地及港澳地區等 20 多位高教素質保證領域專家學者相聚雲端，以“數字化”、“跨國界”、“人工智能應用”、“評鑑科技創新”、“線上教學和考評”等議題展開一系列討論及交流，以應對後疫情時代跨國界的合作和各種評鑑方法與標準，吸引世界各地的專家學者和研究生共 200 多人參加。

The 6th World Chinese-Portuguese Translation Competition

MPU has been making efforts to facilitate the development of Macao as the Commercial and Trade Cooperation Service Platform between China and Portuguese-speaking countries and also a base for cultural exchange and cooperation with Chinese culture as mainstream and multicultural coexistence, thus promoting Macao's international influence. To this end, MPU successfully co-organised the 6th World Chinese-Portuguese Translation Competition with the Education and Youth Development Bureau (DSEDJ), with the support of the Office of the Secretary for Social Affairs and Culture (GSASC), China Media Group (CMG) Asia-Pacific Headquarters, Language Big Data Alliance (LBDA), and Portuguese Polytechnics Coordinating Council (CCISP). The Competition was attended by more than 100 participating teams from over 40 higher education institutions in Macao, the mainland and Portuguese-speaking countries. As a grand event for the Chinese and Portuguese translation academic sector, the Competition fully leveraged Macao's unique advantages in its three primary written languages and four primary spoken languages, as well as its unique fusion of Chinese and Western cultures, and provided students from China and Portuguese-speaking countries with a platform for their mutual learning and an arena in which to sharpen their skills.

The 14th Higher Education International Conference

MPU and the Asia Pacific Quality Network (APQN) jointly organised the “14th Higher Education International Conference” with the theme of “Online Teaching and Sustainable Quality Assurance: Challenges and Perspectives” in November 2022. Over 20 experts and scholars of higher education quality assurance from the United Kingdom, Belgium, Russia, the Philippines, Pakistan, Sri Lanka, Mongolia, Mainland China, Hong Kong and Macao regions gathered online. They discussed and exchanged views on topics such as “digitalisation”, “cross-border”, “AI application”, “information technology innovations in accreditation”, “online teaching and assessment”, coping with changes for cross-border cooperation, and different methods of assessments and standards in the post-pandemic era. The Conference attracted the participation of more than 200 experts, scholars and postgraduates worldwide.

內地高教合作

合辦“2022 北京大學—澳門理工大學國際護理教育論壇”

大學與北京大學於 2022 年 10 月在澳門合作舉辦“2022 北京大學—澳門理工大學國際護理教育論壇”，以“創新引領 共融共用”為主題，邀請了來自美國、英國、澳洲、泰國，以及中國內地及港澳地區等護理教育領域的權威專家、學者以線上線下結合方式參與。論壇推動護理教學研究創新發展，為海內外護理界搭建了交流分享的平台，進一步促進澳門、大灣區、乃至全中國的護理教育高品質發展。

內地高校代表到訪

多所內地高校代表於 2022/2023 學年到訪大學，包括：北京大學、清華大學深圳國際研究生院、北京師範大學、北京語言大學、中國科學院、上海體育學院、上海師範大學、新疆大學、浙江樹人學院、廣東外語外貿大學、山東省委黨校等，大學與有關代表就學術合作、拓展人才培養、科學研究等方面加強交流及拓展高等教育合作。

大灣區合作

與廣東外語外貿大學合辦首個文理雙學士學位課程

大學與廣東外語外貿大學合作開辦翻譯與計算機文理雙學士學位課程於 2023 年 6 月正式啟動。該課程為粵澳高校合作辦學首個跨領域文理雙學士學位課程，集創新科技與語言翻譯優勢於一體，共同推進跨領域學術發展，培育新時代創新高端人才，促進粵港澳大灣區高等教育合作。

Cooperation with Mainland Higher Education Institutions

Joint Organisation of the “2022 Peking University-Macao Polytechnic University International Nursing Education Forum”

MPU and Peking University jointly held the 2022 Peking University-Macao Polytechnic University International Nursing Education Forum with the theme of “Innovation and Leadership, Unity and Sharing” in Macao in October 2022. Authoritative experts and scholars in the nursing education field from the United States, the United Kingdom, Australia, Thailand, Mainland China, Hong Kong and Macao regions, and other places were invited to attend the Forum in person or online. The Forum not only promoted innovative development in the teaching and research of nursing, but also built a platform for exchanges and sharing among nursing communities at home and abroad, so as to further facilitate the high-quality development of nursing education in Macao, the Greater Bay Area, and the whole of China.

Visits of Mainland Higher Education Institutions

In the academic year 2022/2023, MPU received visits of representatives from a number of higher education institutions from Mainland China, including: Peking University, Tsinghua Shenzhen International Graduate School, Beijing Normal University, Beijing Language and Culture University, the Chinese Academy of Sciences, Shanghai Sports Institute, Shanghai Normal University, Xinjiang University, Zhejiang Shuren University, Guangdong University of Foreign Studies, and the Party School of the CPC Shandong Province Committee, among others. MPU and the mainland representatives jointly enhanced exchanges and further expanded collaboration in higher education areas such as academic cooperation, talent cultivation and scientific research.

Cooperation on Greater Bay Area Development

Joint Offering of the First Dual Bachelor’s Programme in Arts and Sciences with Guangdong University of Foreign Studies

MPU joined hands with the Guangdong University of Foreign Studies to officially launch the dual bachelor’s programme in Arts and Sciences in June 2023. This interdisciplinary collaborative education provision is the first of its kind among universities in Guangdong and Macao. Combining cutting-edge technologies with linguistic expertise in its design, the programme facilitates interdisciplinary academic development and cultivates high-calibre talents capable of embracing interdisciplinary innovativeness for the new era, thus promoting higher education cooperation in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area.

與廣州市南沙區青年聯合會合作共建 “粵港澳大灣區中葡青年交流合作基地”

大學與廣州市南沙區青年聯合會於 2022 年簽署合作協議，共建“粵港澳大灣區中葡青年交流合作基地”正式揭牌，標誌著澳門與南沙在青年人才培養合作和“一帶一路”建設上邁向新征程，進一步強化和提升澳門在國家發展中的中葡平台作用。與此同時，為增進粵澳青年的交流，“粵港澳大灣區中葡青年交流合作基地”分別於同年 9 月和 11 月在廣州南沙舉辦“粵澳合作葡語系國家（地區）語言及商務禮儀培訓班”，吸引了南沙區五十名青年參加，打響國際化青年行政人才系列培訓“第一炮”。

舉辦“2022 大灣區葡語教育聯盟年會： 中葡青年創新創業交流”

大學聯同廣東外語外貿大學及香港大學專業進修學院於 2022 年 12 月以線上方式舉辦“2022 大灣區葡語教育聯盟年會：中葡青年創新創業交流”。會議上三方共同深入探討了粵港澳大灣區及葡語國家青年創新創業發展所帶來的機遇，對推動三地葡語教育融合、創新、共用和發展，進行了探討和規劃。大學期待與粵港澳大灣區高等院校合作，實現三地聯動、凝聚力量、共享資源，促進大灣區高校的學術合作，推動大灣區葡語學術水平的總體提升。此外，為了充分發揮澳門“中葡雙語人才培養基地”的作用，大學葡語教學及研究中心以“大灣區葡語教育聯盟”為依託，2023 年連續第十年舉辦暑期葡語教師培訓，以“從知識到教學：葡萄牙語作為外語教學的理論貢獻”為主題。培訓班由多所大學知名教授及專家主講，吸引了眾多來自澳門、香港、廣東及其他內地高校的葡語教師、葡語系國家學者、師生參加。

Co-building the “Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Sino-Portuguese Youth Exchange and Cooperation Base” with Nansha Youth Federation of Guangzhou

In 2022, MPU and the Nansha Youth Federation of Guangzhou signed a cooperation agreement to officially inaugurate the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Sino-Portuguese Youth Exchange and Cooperation Base. Its inauguration marked the embarkation of Macao and Nansha District on a new journey in youth talent cultivation and cooperation under the framework of the Belt and Road Initiative, and the partnership will further strengthen and enhance Macao's role as a platform between China and Portuguese-speaking countries in the midst of national development. Moreover, in order to promote exchanges among the youth of Guangdong and Macao, the Base held two sessions of the “Macao-Guangdong Language and Business Etiquette Training Course for Portuguese-speaking Countries (Regions)” in Nansha District, Guangzhou in September and November 2022. These two sessions were attended by 50 young trainees of Nansha District, launching the “first shot” of the series of training for internationalised young administrative talents.

Annual Conference 2022 of the Greater Bay Area Portuguese Language Education Alliance: Sino-Portuguese Youth Innovation and Entrepreneurship Exchange

In December 2022, MPU collaborated with the Guangdong University of Foreign Studies and the School of Professional and Continuing Education of the University of Hong Kong in holding the “Annual Conference 2022 of the Greater Bay Area Portuguese Language Education Alliance: Sino-Portuguese Youth Innovation and Entrepreneurship Exchange” online. At the Conference, the three sides discussed the opportunities brought by youth innovation and entrepreneurship in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area and Portuguese-speaking countries, and explored ways to promote the integration, innovation, sharing and development of Portuguese-language education in the three places. MPU looks forward to teaming up with colleges and universities in the Greater Bay Area to create synergy, gather strength and share resources, thus promoting academic cooperation among colleges and universities in the Greater Bay Area and facilitating the overall improvement of Portuguese-language academic levels in this region. Additionally, in order to fully leverage Macao's role as a “Chinese-Portuguese Bilingual Talent Training Base”, the Centre for Portuguese Studies of MPU, with the support of the Greater Bay Area Portuguese Language Education Alliance, held the training session for Portuguese-language teachers for the tenth consecutive year during the summer holiday in 2023, with the theme of “From Knowledge to Teaching: Theoretical Contribution to the Teaching of Portuguese as a Foreign Language”. The training session was taught by renowned professors and experts from different universities, attracting a large number of Portuguese-language teachers from higher education institutions in Macao, Hong Kong, Guangdong and Mainland China, as well as scholars, students and faculty members from Portuguese-speaking countries.

葡語國家地區交流

葡萄牙理工高等院校協調委員會到訪大學 促高教合作

為進一步加強葡萄牙與澳門高等教育的學術合作與交流，葡萄牙理工高等院校協調委員會 (CCISP) 主席瑪麗亞·若澤·費爾南德斯及代表團一行於 2023 年 7 月到訪大學。雙方就人才培養、師生交換、科研項目等方面進行友好交流，共同推進澳門與葡萄牙學術合作邁向新的台階。大學與葡萄牙理工高等院校協調委員會一直保持良好的溝通和合作，澳門與葡萄牙共有兩千多名學生參加學生交流交換計劃。此外，雙方合辦葡萄牙理工高等院校協調委員會年會，聯合舉辦世界中葡翻譯大賽，合作科學研究項目，聯合出版學術專著，各類合作成果扎實有效。

大學與葡萄牙理工高等院校協調委員會一行拜訪社會文化司司長歐陽瑜

A delegation from the University and the Portuguese Polytechnics Coordinating Committee visited Ao Ieong U, Secretary for Social Affairs and Culture

Exchanges with Portuguese-speaking Countries and Regions

Visit of Portuguese Polytechnics Coordinating Council to Facilitate Higher Education Cooperation

To further enhance academic cooperation and exchanges in higher education between Portugal and Macao, Professor Maria José Fernandes, President of the Portuguese Polytechnics Coordinating Council (CCISP), led a delegation to visit MPU in July 2023. Both parties had cordial exchanges on talent cultivation, teacher-student exchanges and scientific research projects, aiming to jointly promote academic cooperation between Macao and Portugal to reach new heights. MPU and CCISP have long been maintaining good communication and cooperation, with more than 2,000 students from Macao and Portugal participating in student exchange programmes. In addition, both parties collaborated in the joint holding of the CCISP annual conference, the World Chinese-Portuguese Translation Competition, cooperative scientific research projects, joint publication of academic monographs, and various kinds of solid and effective cooperation achievements.



與葡語國家及地區高等教育管理聯盟 簽署合作協議

為發揮澳門中葡平台作用、促進中國與葡語國家及地區的高等教育合作，推動粵港澳大灣區的中葡學術交流合作，大學與葡語國家及地區高等教育管理聯盟（FORGES）於2023年5月在葡萄牙里斯本，由大學校長及葡語國家及地區高等教育管理聯盟主席團成員代表雙方簽署合作協議，旨在共同推動科學發展、開展協同創新研究、聯合培養專業人才及科研項目合作，加強中國與葡語國家及地區在粵港澳大灣區的學術合作，拓展大灣區葡語聯盟及葡語教育發展，助力粵港澳大灣區建設。此外，大學校長還訪問了與大學合作近二十年雷利亞理工學院，雙方就進一步推動學術合作、人才培養、學生交流等方面進行了友好會談，並達成新的學術項目合作共識。

出席第三十二屆葡萄牙語大學聯會年會 推動中葡高教合作

第三十二屆葡萄牙語大學聯會（AULP）年會於2023年6月在聖多美和普林西比大學舉行，主題為“藍色環境與經濟”，大學代表出席了年會，就藍色經濟的優勢、環境挑戰、語言和包容性發展各項議題與葡語國家大學展開交流，進一步推動中葡高等教育合作。年會期間，作為監事會成員，大學代表參與葡萄牙語大學聯會理事會會議，就葡萄牙語大學聯會的發展計劃建言獻策。

Cooperation Agreement with the Forum for Higher Education Management in Portuguese-speaking Countries and Regions

In order to leverage Macao's role as a platform between China and Portuguese-speaking countries, promote higher education cooperation between China and Portuguese-speaking countries and regions, and facilitate Sino-Portuguese academic exchanges and cooperation in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area, MPU and the Forum for Higher Education Management in Portuguese-speaking Countries and Regions (FORGES) signed a cooperation agreement in Lisbon, Portugal, in May 2023. The agreement was signed by the MPU Rector and the representative from FORGES, aiming to promote scientific development, conduct collaborative innovative research, and to train professionals and collaborate in scientific research projects. It will strengthen academic collaboration between China and Portuguese-speaking countries and regions in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area, and will expand the development of FORGES and Portuguese-language education in the Greater Bay Area, thus contributing to the construction of the Greater Bay Area. In addition, the MPU Rector also paid a visit to the Polytechnic Institute of Leiria (IPL), which has a 20-year partnership with MPU. The two sides had friendly talks on further promoting academic cooperation, talent cultivation and student exchanges, and reached a new consensus on collaborations in academic projects.

Participation in the 32nd Annual Conference of Association of Portuguese Language Universities to Promote China-Portuguese Higher Education Cooperation

The 32nd Annual Conference of the Association of Portuguese Language Universities (AULP) was held in June 2023 at the University of São Tomé and Príncipe, under the theme of “Blue Environment and Economy”. MPU attended the event and exchanged views with universities from Portuguese-speaking countries on various topics such as advantages of blue economy, environmental challenges, languages and inclusive development, so as to further facilitate China-Portuguese higher education cooperation. As a member of the Supervisory Board, MPU assigned its delegates to participate in the Council Meeting of AULP during the annual conference to advise on its development plans.

訪問巴西高校推廣“大灣區”和“深合區” 深化創新創業合作

2023年適逢中華人民共和國和巴西聯邦共和國建立戰略夥伴關係30週年，2024年將迎來兩國建交50週年。在此背景下，大學代表團於2023年4月出訪巴西，拜訪葡萄牙語大學聯會（AULP）副主席、巴西聖保羅州立大學（Unesp）、巴西坎皮納斯州立大學（Unicamp）、巴西利亞大學（UnB）、米納斯吉拉斯聯邦大學（UFMG）等著名大學及孔子學院，介紹“粵港澳大灣區”和“橫琴粵澳深度合作區”建設及澳門發揮的重要作用，吸引巴西高校走進“大灣區”、“深合區”，助力澳門以“雙區”建設為抓手，在深化中巴兩國全面合作夥伴關係中發揮積極作用，體現澳門全方位、多角度融入國家發展大局。此外，大學參加在巴西美景市舉辦的巴西國際教育聯盟（FAUBAI）2023年會。2023年正值巴西國際教育聯盟成立35週年，來自全球兩百多所高校六百多名代表出席。大學作為參加此次學術盛會的唯一中國高校，分別與聯盟及多所巴西大學商討學術項目，促進澳門與巴西高等教育創新創業的合作。

Visit to Brazilian Universities to Facilitate Innovation and Entrepreneurship Cooperation in the “Greater Bay Area” and the “Cooperation Zone”

The year 2023 marks the 30th anniversary of the establishment of a strategic partnership between the People's Republic of China and the Federative Republic of Brazil. The year 2024 marks the 50th anniversary of the establishment of diplomatic relations between the two countries. In this context, an MPU delegation kicked off its mission to Brazil in April 2023. The delegation visited the Vice President of the Association of Portuguese Language Universities (AULP), the São Paulo State University (Unesp), the State University of Campinas (Unicamp), the University of Brasilia (UnB), the Federal University of Minas Gerais (UFMG), and other renowned universities and Confucius Institutes. During the visits, the delegation introduced the development of the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area and the Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin, as well as the key role played by Macao, with the expectation of attracting Brazilian universities to the Greater Bay Area and the Cooperation Zone. Through this, they can help Macao take the construction of “Dual Zones” as an access point and leverage its role in deepening the comprehensive partnership between China and Brazil, and reflect Macao's all-round and multi-faceted integration into the overall national development. In addition, the MPU delegation participated in the FAUBAI 2023 Conference held by the Brazilian Association for International Education (FAUBAI) to celebrate its 35th anniversary in Belo Horizonte, Brazil. The Conference was attended by more than 600 delegates from over 200 universities across the globe. As the only participating university from China, MPU discussed academic projects with FAUBAI and a number of universities in Brazil to promote cooperation in higher education innovation and entrepreneurship between Macao and Brazil.

外國高教合作

與馬來西亞簽署合作協議加強國際高等教育合作

為促進國際學術交流合作，進一步拓展國際生源，大學隨澳門特區政府教育及青年發展局及澳門高校代表團赴馬來西亞，與華校董事聯合會總會簽署合作協議。同時，參訪馬來亞、拉曼兩所著名大學，加強海外招生宣傳力度，推動國際優秀人才培養，實現科研創新及人才交流等合作。合作院校均同意通過升學接軌、生源引進及多元推廣等多種方式實施具體合作方案，聯合舉辦各種形式的宣導活動，包括展覽、招生講座、升學諮詢等。

外地代表團到訪

多個外地高等教育機構及單位代表於 2022/2023 學年到訪大學，包括：英國泰晤士高等教育亞太區總裁、比利時駐香港副總領事、佛得角共和國駐華大使、國際社會工作學院協會主席、中葡論壇常設秘書處葡語系國家派駐代表、中國與葡語國家經貿合作論壇（澳門）常設秘書處赤道幾內亞首任派駐代表等，大學與有關代表就深化合作、共同加強高等教育合作、人才培養，以及學術交流等事宜進行了友好會談。

Cooperation with International Higher Education Institutions

Cooperation Agreement with Malaysia to Enhance International Cooperation in Higher Education

To facilitate international academic cooperation and further improve student diversity, representatives of MPU visited Malaysia with a delegation of Macao higher education institutions led by the Education and Youth Development Bureau (DSEDJ), and signed a cooperation agreement with the United Chinese School Committees' Association of Malaysia. During the trip, MPU visited two renowned universities, University of Malaya and University Tunku Abdul Rahman, promoting overseas student admission, international talent cultivation, as well as collaboration in innovative research and student mobility. Upon agreement, the partner universities will establish cooperation in various areas including routes to higher education, student recruitment and diversified promotional campaigns, in the forms of exhibitions, seminars and academic consultations.

Visits of Non-Local Delegations

In the academic year 2022/2023, MPU received a number of visits of delegates of non-local higher education institutions and entities, including: the President APAC of Times Higher Education, the Deputy Consul General of Belgium in Hong Kong, the Ambassador of Cape Verde to China, the President of the International Association of Schools of Social Work (IASSW), representatives of Portuguese-speaking countries from the Permanent Secretariat of Forum for Economic and Trade Co-operation between China and Portuguese-speaking Countries (Macao), and the first representative of Equatorial Guinea from the Permanent Secretariat of Forum for Economic and Trade Co-operation between China and Portuguese-speaking Countries (Macao). During the visits, MPU held friendly talks with relevant delegates on further enhancing mutual cooperation, strengthening collaboration in higher education, talent cultivation, academic exchanges and other matters.